
درانتظارخروجازممنوعالخروجی
آیا »خروج زنان از کشور« و »مهریه« ابزارهایی برای انتقام جویی است؟ قانون گذرنامه مصوب سال ۱۳۵۱ و پیش 

از انقلاب است. مطابق با بند ۳ ماده ۱۸ این 
قانون برای زنان شوهردار ولو کمتر از ۱۸ 
سال تمام، تنها با موافقت کتبی شوهر و در 
موارد اضطراری اجازه دادستان شهرستان 
محل که باید نظر خود را حداکثر ظرف سه 
روز اعلام کند، گذرنامه صادر می شود. این 
درحالی اســت که برخی کارشناسان این 
قانون را مطابق با شــرایط پیش از انقلاب 
می دانند و معتقدند با اصــلاح آن امکان 
اعطای حق خروج از کشــور بدون اجازه 
شوهر به تمام زنان شــوهردار وجود دارد. 
به گزارش ایسنا، برخی نمایندگان مجلس 
دهم در تلاش بودند بــا اصلاحیه ای زنان 
نخبه فرهنگی، اجتماعی، سیاسی و... را از 
این قانون مستثنا و حق خروج از کشور را به 
آن ها بدهند که به علت مخالفت های بسیار 
این مهم تحقق پیدا نکرد. از سوی دیگر اما 
برخی فعالان حقوق زنان و کارشناســان 
بر این باورند که براســاس احکام فقهی و 
حقوقــی، امــکان اعطای حق خــروج از 
کشور به تمام زنان و نه تنها زنان نخبه در 
حوزه های مختلف وجــود دارد و این مهم 
تنها همت مسئولان برای اصلاح این قانون 
را می طلبد. امروزه بــه علت وجود چنین 
قوانینی، ممنوع الخروج کردن زنان توسط 
شوهر منجربه عدم فعالیت های اجتماعی 
و تحصیلی و شغلی و... زنان شده؛ از سوی 
دیگر حتی با ممنوع الخروج کردن مردان به 
علت بدهکاری مهریه توسط زنان مواجهیم 
کــه پیش تر برای مــردان ورزشــکار نیز 
مشکل آفرین بوده است. این در حالی است 
که به نظر می رسد اگر بتوانیم حقوق برابری 
برای زن و مرد در هنگام تشــکیل خانواده 
قائل شــویم زنان برای خروج از کشور که 

حق طبیعی آن هاست، مشکلی نخواهند 
داشت و مهریه را دست آویزی برای رسیدن 
به حقوق خــود قرار نمی دهنــد تا مردی 
به علت بدهکاری مهریــه ممنوع الخروج 
شــود. مرضیه محبی، فعال حقوق زنان و 
وکیل دادگســتری گفت: قانون گذرنامه 
فعلی در مجلس سنای نظام شاهی تصویب 
شده است و نگاهی کوتاه به مذاکرات نهم 
اسفندماه سال ۱۳۴۴ مجلس سنا در زمان 
تصویب این قانــون، حکایــت از رویکرد 
مردســالار و شــیءوارگی زنان دارد. این 
فعال حقوق زنان با اشاره به بند ۳ ماده ۱۸ 

قانون گذرنامه، ادامه داد: این ماده قانونی 
فاقد پشتوانه فقهی است و ربطی به شرع و 
مقررات ندارد. درحقوق خانواده ما، خروج 
از کشــور چنان چه مغایر حقوق مرد باشد 
شامل وضعیتی موسوم به »نشوز« می شود 
که مابه ازای آن صرفــا عدم پرداخت نفقه 
است. یعنی هیچ متن قانونی حکم نکرده 
که دست و پای زنان را ببندید تا از تمکین 
خارج نشوند، بلکه به صراحت گفته شده در 
صورت عدم تمکین، زنان از حق خود بر نفقه 
محروم خواهند شد. بنابراین اصرار بر ابقای 
قانونی که بدون پشتوانه فقهی در مجلس 

سنای شاهی تصویب شده، بیشتر عجیب و 
باورنکردنی است.

قانــون نمی تواند وســیله 
انتقام جویی و تصفیه حساب 

قرار گیرد
محبی افزود: قانــون باید مبتنی بر عدالت 
وضع شــود و باعث تضییــع حق گروهی 
از انســان ها به نفع گروهی دیگر نشــود. 
قانــون نمی توانــد وســیله انتقام جویی 
و تصفیه حســاب قرار گیرد. امروز قانون 
گذرنامه وســیله ای برای محرومیت زنان 
از یک حق اساســی آن ها می شود، مانند 

همین مورد زنان ورزشکار که اعمال حقوق 
انسانی آنان تحت الشعاع اراده همسرانشان 
قرار می گیرد. با ایــن قانون، زنان زیادی از 
دیدار فرزندانشان در خارج از کشور محروم 
می شــوند، زنان زیادی از حقوق ناشی از 
تحصیل واشــتغال خود باز می مانند.این 
وکیل دادگستری معتقد اســت: این امر 
همچنان به روشنی مصداق آن چیزی است 
که اصل چهل قانون اساسی منع کرده است. 
)هیچ کس نمی توانــد اعمال حق خویش 
را وســیله اضرار به غیر یا تجاوز به منافع 
عمومی قرار دهــد( و دادگاه ها می توانند 
مستند به این اصل موانع زنان برای خروج 

از کشور را رفع کنند.
قوانین مهریه و طلاق خانواده 
را به میدان جنگ بدل کرده 

است
وی تصریح کرد: قوانین خانواده باید تفاوت 
ماهوی با سایر قوانین که روابط بین افراد 
را سازماندهی می کند داشته باشد. امروز 
قوانین راجع به مهریه و طلاق خانواده این 
نهاد دیرین مدنی که بایــد جایگاه آرام و 
قرار و تکامل آدمیان باشد را بدل به میدان 
جنگ کرده اســت. مرد بدهکار مهریه و 
زنی که از حق طلاق محروم است در قرن 
2۱ و در اوج تکنولوژی هــای ارتباطی،در 
 یک خانــه به راحتــی نمی توانند زندگی 
کننــد.  بــه گفتــه محبــی، امــروز که 
دستگاه های قضا و قانون گذاری در اندیشه 
حذف آثار سوءمهریه های گزاف بر خانواده 
هستند، ضروری است به جانب دیگر یعنی 
زنان هم نظر کنند و مســئله خانواده را با 
رویکرد اجرای عدالت و نه با تحمیل مشقت 
 و ضرر و تنگناهای بیشــتر بــر زنان، حل

 کنند.

 بررسی تحلیلی
 2 مقوله متصل در یک حوزه 

مهدویتوانتظار
دراندیشهاستادمطهری

حسین سوزنچی / گروه اندیشه 
news@ naslefarda.net 

1 ـ 2. خوف معقول ) امید واهی نداشتن به 
تلاش های خود(: وعده منجی جهان در عین 
حال به ما می گوید که به تلاش های خودتان 
فی نفسه امید نامحدود نداشته باشید؛ یعنی 
از خودتان انتظار نداشته باشید که کل عالم 
را به تنهایی اصلاح کنید. اقدامات شما شرط 
لازم برای اصلاح جهان است اما شرط کافی 
نیســت؛ یعنی خلاصه جامعه بشری در سیر 

تکاملی اش از مهدی بی نیاز نخواهد بود.
2. توجــه به کیفیــت به جــای کمیت: در 
تلاش های اجتماعی آن چه مهم است، تقویت 
فرهنگی و معنوی جبهه حق اســت که این 
اقدام کیفی اســت، نه کمــی؛ یعنی آن چه 
مقدمه ظهور است این نیســت که به لحاظ 
شناســنامه ای تعداد مســلمانان یا شیعیان 
افزایش یابد؛ بلکه آن چــه اولویت بیش تری 
دارد، این است که انسان ها تشنه حقیقت و 
عدالت شوند؛ پس تعداد یاران اولیه و اصلی 
حضرت شاید کم باشد ولی چنان که گفتیم 
به لحاظ کیفیت در زمره برترین انسان هایند 
که هر یک می تواند انقلابی در جان ها ایجاد 
کند. به تعبیر یکی از بــزرگان، یاران مهدی 
اشخاصی از ســنخ امام خمینی یا بالاتر از او 
خواهند بود. درواقع این که خوبان هم باید به 
نهایت کار خود برسند، تاکید مهمی است بر 
این که بیش از کمیت به کیفیت باید اندیشید.
3. خروج از پارادایم های رایج در تفکرغربی: 
دوره جدید، دوره ســیطره فرهنگی جهان 
غرب برعالم اســت و منتظر واقعی انســانی 
است که تحت این سیطره واقع نمی شود. ما 
امروزه بسیاری از سخنان، گرایش ها، رفتارها 
و... را به گونه ای تنظیم می کنیم که در جهان 
مدرن و با الگوهای مدرن مقبولیت داشــته 
باشد. از باب نمونه می توان به همین مسئله 
جهانی شدن اشاره کرد؛ درحالی که معتقد به 
ظهور مهدی، با معادلاتــی رفتار می کند که 
در ظرف محدود معــادلات دنیایی رایج در 
جهان مدرن نمی گنجد؛ بدین ســبب، تمام 
معادلات آن ها را به راحتــی به هم می ریزد 
که باز در این زمینه نگاهی به سیره زندگانی 
 امــام خمینــی)ره( می توانــد عبرت آموز

 باشد.  

ادامه از صفحه یک...
 به پر و خالی شــدن شیشــه های الکل و به 
ماســک زدن.. حتی این روزهای اخیر تلاش 
می کنیم که عادت کنیم به حضور در جامعه 

با دو ماسک!
عادت کردیم به تعطیلی مدرسه ها و آموزش 
آنلاین؛ خالی ماندن سالن های تئاتر و انتقال 

صحنه تئاتر به فضاهای سرباز خیابانی.
 ما عــادت کردیم بــه طولانی شــدن صف 
فیلم های اکران نشــده و لیســت سالن های 
سینمای تعطیل شده، به فوتبال بی تماشاگر، 
به کنســرت آنلاین.  به همــه این ها عادت 

کردیم اما... .
 امان از جای خالی عزیزانمان

امان از جــای خالــی عزیزانمان که 
ناغافل و با شبیخون این ویروس منحوس از 
پای درآمدند و جای خالی شان، حفره ای شد 
در قلب ما بازمانده ها. ما ماندیم و سوگواری ای 
که انگار هیچ گاه تمامی نــدارد. ما ماندیم و 
سپردن عزیزانمان به دست خاک در غربت و 
تنهایی و شاید برای همین است که رفتن شان 
را بــاور نمی کنیم که هنوز در خــواب و رؤیا 
می بینیم که برگشــته اند و فکــر می کنیم با 
پایان پروسه تزریق واکســن کرونا آن ها هم 
برمی گردنــد.  ما ماندیم و مــادری که دیگر 
نداریم اش، پــدری که از دســت مان رفت، 
پسری که دیگر نیست، دختری که به آغوش 
خاک رفت.  ما ماندیــم و غمی بی پایان برای 
فقدانی کــه هیچ گاه به آن عــادت نخواهیم 
کرد و سوگواری تمام نشــدنی برای مردگان 
امسال که به قول مانایاد »احمدشاملو« شاید 

عاشق ترین زند گان بودند.
منبع: خبرگزاری خبرآنلاین
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چرا نمی توانم وزن کم کنم؟ 

بهدنبالتناسباندامباشیداما!
پریسا جمدی / گروه ترجمه 
news@ naslefarda.net 

اگر مانند اکثر مردم هســتید، احتمــالا به امید 
کاهش وزن رژیم و برنامه ورزشی را دنبال کرده اید 
و مانند بســیاری ازما، هنگامی که نتایجی را که 
انتظار دارید نمی بینید، ناامید می شــوید. دلایل 
زیادی وجود دارد که ممکن اســت لاغر نشوید، 
اما در ابتدا چند زمینــه اصلی وجود دارد که باید 

بررسی کنید.
 خوردن کالری زیاد

افراد اصولا مقدارکالــری مصرفی خود 
را حســاب نمی کنند. خوردن بیش ازحد کالری 
خیلی ترسناک است. اگریک دونات، یک نوشابه، 
یک تکه نان اضافی یا حتی یک قاشق غذاخوری 
اضافی سس سالاد بخورید، می توانید به راحتی از 
میزان کالری دریافتی خود عبور کنید بدون اینکه 

حتی متوجه شوید.
 ورزش نکردن به اندازه کافی

یک فرد متوسط ممکن است روزانه به 60 
تا 90 دقیقه ورزش برای کاهش وزن نیاز داشته 
باشد. اگر ورزش نمی کنید این ممکن است یکی از 

دلایل عدم دیدن نتیجه باشد.
 انتظارات غیرواقعی

اگر با کســانی که موفق به لاغرشــدن 
شــده اند صحبت کنید یا درمورد آن ها بخوانید، 
متوجه می شوید که سال ها طول کشیده تا آن ها 
لاغرشوند ویاد بگیرند که چگونه وزن خود را حفظ 
کنند. به جدول زمانی خود بــرای کاهش وزن و 
مدت زمانی که روی آن کارکرده اید فکر کنید. اگر 
فقط چند هفته گذشته باشد، ممکن است لازم 
باشد به بدن خود زمان بیشتری بدهید تا به آنچه 
انجام می دهید، پاســخ دهد.آن زمان را به عنوان 
یک دوره سازگاری در نظر بگیرید،زمانی که بدن 
درحال یادگیری چگونگی جذب این تغییرات به 

روشی منطقی است.
 نادیده گرفتن موفقیت

دیدن نتایج مورد نظر شما ممکن است 
مدتی طول بکشد. صبردرطول سفر کاهش وزن 
امری مهم است. در این جا یک مشکل رایج دیگر 
وجود دارد که نتیجه را همان طورکه انتظار داشتید 
به دست نمی آورید. اگر سایز کم می کنید اما وزن 
کم نمی کنید، ممکن است فکر کنید که درحال 
شکست خوردن هستید؛ اما این نشانه موفقیت 
است. بیشتر ما مکان هایی داریم که چربی اضافی 
را در آن ها ذخیره می کنیم )شــکم، باسن و ران 
به ذهن تان خطور می کنــد( و اگر تغییری در آن 
نواحی مشــاهده نکنیم، فکر می کنیم شکست 
خورده ایم. بدن و ژن ها، هورمون ها، جنسیت، سن 
و غیره تعیین می کنند که درچه زمانی و در کدام 
قسمت بدن چربی ازدست می دهید. اگردرجایی از 
بدن تغییراتی مشاهده می کنید، حتی اگردقیقاً در 
مکان مورد نظر شما نباشد، این نشانه این است که 
در مسیر درست قرار دارید واگرمدام چربی خود را 

از دست دهید، بدن به آن نواحی می رسد.
 نکاتی برای کاهش وزن

برای کاهــش وزن، اولین قــدم ارزیابی 
مجدد هدف تان اســت. شــاید کاهش وزن لازم 
نباشد. اگروزن خوبی دارید، بدن در برابر تغییرات 
بیشــتر مقاومت می کند. اما اگر وزن شــما در 
گروه اضافه وزن یا چاقــی قراردارد و کاهش وزن 
متوقف شده، این نکات را درنظر بگیرید: حساب 
کالری هایی که می خورید را داشته باشید. ژورنال 
ورزشی داشته باشــید تا بتوانید تمریناتی را که 
انجام می دهید دنبال کنید. اگراحساس ناامیدی 
کردید، یک مربی شخصی اســتخدام کنید تا به 
شــما کمک کند. به خاطر داشته باشید علاوه بر 
اینکه ورزش برای کاهش وزن خوب است، برای 

سلامتی تان نیز مفید است.
Source: https://www.verywellfit.com :منبع

یافته ها

دبیر شورای سلامت: اهواز به مرز سیاه رسیده است

تیرهترینروزهاییکشهر
دبیر شورای سلامت اهواز با اشاره به روند افزایشی بیماری، گفت: 
روند و شــدت بیماری در اهواز به گونه ای اســت که اگر در طیف 
رنگ بندی، رنگ ســیاه نیز وجود داشت می توانستیم بگوییم اهواز 
به مرز وضعیت سیاه رسیده اســت. به گزارش مشرق، دکتر مهران 
احمدی بلوطکی، دبیر شورای سلامت اهواز اظهار کرد: روند بیماری 

در خوزستان و شهرســتان اهواز یکباره با شیب تندی مواجه شد؛ 
روزانه موارد بیماری بیشتر می شــود و اخیراً نیز نسبت به روز قبل 
صددرصد افزایش یافته اســت. وی افزود: روند و شدت بیماری در 
اهواز به گونه ای است که اگر در طیف رنگ بندی، رنگ سیاه نیز وجود 

داشت می توانستیم بگوییم اهواز به مرز وضعیت سیاه رسیده است.

دبیر شورای ســلامت اهواز تصریح کرد: قبلًا نگران جهش جدید 
کرونا بودیم که در پیک جدید با آن مواجه شــده ایم. دوره کمون 
ویروس جهش یافته 2۴ ساعت است یعنی در صورتی که فردی در 
تماس با یک مورد مثبت قرار بگیرد، پس از 2۴ ســاعت علامت دار 
می شود در حالی که در پیک قبلی، علامت دار شدن بیمار ۱۴ روز 
طول می کشید. وی با اشــاره به ابتلای نوزاد یک روزه به کرونا در 
خوزستان، گفت: سن ابتلا کاهش یافته است و شاهد ابتلا و مرگ 
کودکان بوده ایم. این وضعیت نشان می دهد این جهش ویروس که 
وضعیت خوزستان را قرمز و اضطراری کرده است، بسیار وحشی و 

لجام گسیخته است و اگر شهروندان به خودشان نیایند هیچ دفاعی 
در مقابل آن نداریم.احمدی بلوطکی با اشاره به علت اصلی وضعیت 
کنونی اهواز، افزود: پس از آبی شــدن وضعیت اهواز، مردم رعایت 
پروتکل های بهداشتی را کنار گذاشتند. وی با بیان اینکه مردم باید 
دورهمی ها را فراموش کنند، تصریح کرد: وضعیت کنونی، نتیجه 
تجمعات دو هفته گذشته در پارک ها و نشست ها و دورهمی هاست. 
دبیر شورای ســلامت اهواز تصریح کرد: زمانی می توانیم این پیک 
را کنترل کنیم که علاوه بر رعایت دســتورالعمل ها، شهری خلوت 

داشته باشیم.

شهریسلامت

دریا وفایی/  گروه پارلمانی حدود سه ماه پیش، هشدار ورود کرونای جهش یافته انگلیسی 
daryavafaei2009@gmil.com به کشور توسط یکی از اعضای ستاد کرونا داده شد؛ اما آن زمان

انکارهــا، کار را به توبیخ و تذکر کشــاند. حالا پــس از عبور از 
مناسبت های متعدد وحضور پررنگ مردم در آن عرصه ها، ابراز نگرانی از همه گیری این بیماری یکی پس از 
دیگری اعلام می شود. با نزدیک شدن به تعطیلات نوروزی و احتمال برپایی دورهمی ها و جشن ها، از وزیر 
بهداشت گرفته تا معاونان و زیرمجموعه هایش همه روزه این زنگ خطر را به صدا درمی آورند که ویروس جهش 
یافته انگلیسی در سراسرکشور به سرعت درحال چرخش است و مردم از حضور در تجمعات و محافل پر ازدحام 
اکیداً خودداری کنند؛ همچنان پروتکل های بهداشتی ازجمله فاصله گذاری ها را به دقت رعایت کنند تا زنجیره 
سرایت اش قطع شود. به عبارتی »گل بود به سبزه نیز آراسته شد.« القصه حالا ما مانده ایم و خطر شیوع کرونای 
جهش یافته انگلیسی که نه اطفال سرش می شــود، نه جوان و سالمند. از طرفی این امر هم برای همگان به 
خوبی مسجل است که کووید زبان بسته ۱9 از همان ابتدا تاکنون نه می توانسته متوجه خط و ربط های سیاسی 
و اجتماعی باشد نه سرش می شود که بگوییم چه موقع باش چه موقع نباش. به هرترتیب بهتر است در این 
گرانی های نابسامان و تنگی های معیشتی، با همان صابون و ماسک و حفظ فاصله ها، خودمان و سایران را از 
ابتلا به کرونا و متعلقاتش در امان نگه داریم؛ چراکه به گفته دلسوزان سلامت جامعه، درمان کرونای انگلیسی 
پرهزینه تر و سخت تر از ویروس اصلی است. ضمن اینکه هزینه انجام تست تشخیصی این ویروس هم گران 
است. »ایرج حریرچی« معاون کل وزیر بهداشت ازجمله مسئولان وزارتی است که طی گفت وگو با ما دراین 
باره اظهار داشت: تست ویروس انگلیسی گران قیمت است، هریک از تست این ویروس ۱0 میلیون تومان هزینه 
دارد. او ضمن ابراز نگرانی از همه گیری این نوع ویروس گفت: در ایران فقط ســه دستگاه برای انجام تست 
کرونای جهش یافته داریم؛ بنابراین به مردم توصیه می کنیم علامت های مشکوک به کرونا را ساده نگیرند و 
بلافاصله به مراکز درمانی مراجعه کنند. معاون کل وزیر بهداشت به افزایش ترددها اشاره کرد و یادآور شد: 
درحال حاضر ۱۴ میلیون دانش آموز به مدرسه نمی روند، دانشگاه ها نیز برای ۴.۵ میلیون دانشجو تعطیل شده 
است، اما ترددها آن طورکه باید کاهش نیافته؛ یعنی رعایت کاهش ترددها نسبت به قبل به ۳ درصد رسیده 
است. براساس پیش بینی معاون کل وزیربهداشت، احتمالاً ایران در فروردین ماه ۱۴00 با همان موج اولیه 
شیوع کرونا مواجه شود. حریرچی گفت: عدم کاهش تردد مردم برای ما بسیار نگران کننده است. متاسفانه 
90 درصد سفرهای نوروزی کنترل نخواهد شد؛ چون مقصد، خانه اقوام یا ویلاهای شخصی یا اجاره ای است. 
وی از ممنوعیت توقف در حاشیه پارک ها در تعطیلات نوروزی نیز خبر داد و افزود: در ایام عید نوروز استقرار 
مردم در حاشیه پارک ها، جنگل ها و شــهرهای ســیاحتی و زیارتی ممنوع خواهد بود. حریرچی درپایان 
خاطرنشان ساخت: با همه این تفاسیر همچنان تاکید می شود چنان چه 9۵ درصد مردم موقع خارج شدن از 
منزل دو ماسک بزنند، روند این بیماری بسیار کاهش می یابد و می توانیم پیش بینی کنیم در خردادماه سال 

آینده تعداد فوتی ها درایران به حدود ۳0 نفر کاهش پیدا می کند.

دریا قدرتی پور / گروه جامعه رئیس کانون وکلای استان اصفهان گفت: اعتقاد داریم وظیفه 
powerfulsea@gmail.com خاص وکلا که دفاع از حقوق مردم است، رعایت شود و باید هر

آنچه به این کانون و نهاد ضربه می زند ســاماندهی شود. لیلا 
رئیســی در یک مصاحبه مطبوعاتی در جمع خبرنگاران به مناسبت هفتم اسفندماه و »روز وکیل« افزود: 
همواره این روز را جشن می گیریم و این روز فرصت مغتنمی است برای ضرورت و استقلال این نهاد که کارکرد 
مردمی دارد. وی گفت: با این تفاسیر دخالت در امور کانون و اینکه یک روز قوه قضائیه بتواند پروانه وکیل را 
باطل کند دور از ذهن نیست. رییسی ادامه داد: با توجه به موازی کاری صورت گرفته و مشکلات ایجاد شده 
ناشی از فعالیت مرکز وکلای قوه قضائیه، موافق الحاق این مرکز به کانون وکلا هستیم. وی با بیان اینکه نهاد 
وکالت سرمایه اجتماعی برای کشور است، ابراز داشت: اگر قانون گذار شرایط را به صورت واقعی در نظر بگیرد 
کانون وکلا می تواند بسیار تأثیرگذار باشد. رئیس کانون وکلای استان اصفهان با اشاره به سالروز بزرگداشت 
کانون وکلا اظهار تأسف کرد که اگر یک نگاه دقیق و ریزبینانه داشته باشیم، متوجه می شویم استقلال نهاد 
وکالت تا حدودی تضعیف شده است. وی با بیان اینکه طی ۱00 سال اخیر استقلال برای نهاد وکالت تعریف 
شده است، ادامه داد: کانون های وکلا در این زمینه مسئولیت دارند و اینکه بخواهند وکالت را جزئی از دستگاه 
قضائی ببینیم یا آن را کسب و کار یا در قالب نهادی مستقل در نظر بگیریم، بسته به نگاه مسئولان بالادستی 
دارد و از این رو باید دقت بیشتری در سیاســت گذاری ها صورت گیرد. رییسی با تاکید بر اینکه وکالت باید 
مستقل از دستگاه قضائی باشد، تصریح کرد: تاکید ما این است که به موجب اراده قانون گذار و قوانین عادی 
کانون های وکلا نهادهای مستقل از دستگاه حاکمه باشند و در صورتی می توان وکیل خوب تربیت کرد که 
مستقل عمل کنیم و بتوانیم به مردم خدمت کنیم چون ما یک نهاد خدمت رسان هستیم. وی با بیان اینکه 
محدودیت کانون وکلا به منزله عدم تربیت وکلای حرفه ای است، ابراز داشت: طی چند سال اخیر چالش های 
زیادی را مانند ایجاد نهاد موازی، حذف آزمون وکالت و تلقی کردن کسب و کار حرفه وکالت روبه رو بوده ایم 

و خیلی ها قصد دارند نهاد وکالت را تحت اصل ۴۴ قانون اساسی قرار دهند. 
رئیس کانون وکلای اســتان اصفهان ادامه داد: تا زمانی که فرهنگ اســتفاده از وکیل در جامعه نهادینه 
نشود و به ما به عنوان یک نهاد به شکل کسب و کار دیده می شود، نمی توانیم موفق عمل کنیم چون واقعاً 
به این شکل نیست. وی تاکید کرد: اگر این اقدام محقق شود و زمینه استفاده از وکلا را فراهم کنیم، زمینه 
پیشگیری و ســاماندهی پرونده ها قبل از ورود به دادگستری را خواهیم داشــت. رییسی تصریح کرد: در 
برخی از آزمون ها هزاران وکیل را بدون تجربه و تخصص وارد جامعه می کنند و بعضاً این افراد مشکلاتی را 
ایجاد کرده و نمی توانند حقوق شهروندان را ایفا کنند. وی با بیان اینکه کانون های وکلا نقطه مقابل نظام 
قضائی نیســت، گفت: ما در کنار نهاد قضائی هســتیم؛ ضمن اینکه وکلا بهترین ناظران بر اجرای قوانین 
 هستند. وی ادامه داد: ادغام کانون وکلای اســتان اصفهان با مرکز وکلای قوه قضائیه برای ما قابل پذیرش 

نیست.

معاون کل وزارت بهداشت درگفت وگو با »نسل فردا«:
با هر علامت مشکوک کرونا به مراکز درمانی مراجعه کنید

رئیس کانون وکلای استان اصفهان:
هر آنچه به کانون و نهاد وکلا ضربه می زند باید ساماندهی شود

هیئت مدیره شرکت 
هیئت مدیره شرکت  گروه تولیدى شیرآلات صنعتى اصفهان 

(سهامى خاص) 

آگهـى دعوت سهامداران
 شرکت فراهان سازه زمرد ایرانیان

 (با مسئولیت محدود)
 ثبت شده به شماره 69736 

شناسه ملى 14008666830 
جهت تشکیل مجمع عمومى فوق العاده 

آگهـى دعوت 

بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت دعوت مى شود تا در جلسه 
مجمع عمومى فوق العاده راس ساعت 10 مورخ 1399/12/18 به 
آدرس: استان خراسان رضوى، شهرستان مشهد، بخش مرکزى، 
شهر مشهد، محله سجاد شهر، خیابان امین شرقى [سجاد21] ، 
خیابان حامد شمالى 4 [امین شرقى 3] ، پلاك 35- ، طبقه سوم، 

واحد شرقى تشکیل مى گردد حضور به هم رسانند. 
دستور جلسه  اتخاذ تصمیم در خصوص :   1- انحلال شرکت  

2- تعیین مدیر تصفیه 

بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت  گروه تولیدى شیرآلات 
صنعتى اصفهان (سهامى خاص) ثبت شده به شماره 1663 و 
شناسه ملى 10260255389 و یا نماینده قانونى و یا وکیل 
قانونى آنها دعوت به عمل مى آید تا در جلسه مجمع عمومى 
فوق العاده شرکت که راس ساعت 10 صبح روز سه شنبه مورخ 
1399/12/19 به آدرس:  اصفهان، خیابان آیت اله شمس آبادى، 
مقابل بنیاد شهید، ساختمان 21، طبقه سوم، با دستور جلسه 

ذیل تشکیل مى گردد حضور به هم رسانند. 
دستور جلسه مجمع عمومى فوق العاده :   1- تصمیم گیرى 
در خصوص تغییر مرکز اصلى شرکت و اصلاح ماده 1 اساسنامه 

2- سایر مواردى که در صلاحیت مجمع باشد. 

آگهى دعوت سهامداران شرکت احیا صنعت پارمیس (سهامى خاص) 
به شماره ثبت 25516 و شناسه ملى 10260462782 

جهت تشکیل مجمع عمومى عادى بطور فوق العاده
بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت احیا صنعت پارمیس (سهامى خاص) دعوت مى شود تا در شرکت مدیریت پسماند شهردارى ها

جلسه مجمع عمومى عادى بطور فوق العاده که در روز یکشنبه مورخ 1399/12/17 ساعت 11:00 
صبح در محل اصفهان، خیابان توحید، چهارراه پلیس، روبروى مسجد خاتم الانبیا، پلاك 83 

تشکیل مى گردد، حضور به هم رسانید.
موضوع جلسه:

« انتخاب مدیران، انتخاب بازرس، تصویب ترازمالى، انتخاب روزنامه کثیرالانتشار »
هیئت مدیره شرکت احیا صنعت پارمیس


